
Referat af skolebestyrelsesmøde den 11. januar 2021 

 

Referent: Johnny Andersen 

Fraværende, anmeldt:  

Fraværende, uanmeldt:  

 

0. Meddelelser 

1. a) Formanden 

Intet. 

 

b) Skolen 

Bjarne Nielsen oplyste, at der er investeret i en ny bus, og det formodes, at overskuddet er 

lidt større end budgetteret.  

 

c) Nyt fra medarbejderne 

Bettina Schaper fortalte, alle elever deltager i virtuel undervisning, og det kører rigtig fint.    

Resursetimer bliver brugt, ved at lave rum for dem, der har brug for lidt ekstra. 

 

d) Elevrådet 

Intet. 

 

1. Seneste nyt om Covid-19 

Bjarne Nielsen fortalte, at der var et udbrud på skolen før jul, ca. 40 smittede. Hele 

specialafdelingen lukkede ned. 

Alle elever modtager fjernundervisning. Specialafdelingen er undtaget og har fysisk fremmøde på 

skolen. Specialafdelingen har spredt sig på hele skolen og arbejder i trin.  

 

2. Skolestruktur – Slankere ledelse 



Bjarne Nielsen fremlagde, at man i kommunen vil lave en effektivisering, hvor man vil spare 6 

skoleledere og 6 afdelingsledere. Man vil nedlægge de 10 skoler og oprette 4 nye. 

I Bestyrelsen var, der bred enighed om, at det er en dårlig løsning. 

 

3.Cykelparkering 
Bjarne Nielsen fortalte, at man har været ude og tælle op på, hvor mange der parkerer hvor. Der 

er mange, der parkerer på den nordlige cykelparkering, hvor der ikke er så meget plads. I 

cykelskurene mod syd, er der ikke fyldt op.  

Tim Visti foreslog, at der laves flere cykelparkeringspladser på den nordlige cykelparkering. 

Der er i forvejen meget pres på parkeringspladsen om morgenen, og der mangler 

parkeringspladser.  

Der blev rejst forslag om, at bruge dyreskuepladsen, som parkeringsplads for personalet.  

Ledelsen undersøger lidt nærmere omkring, hvordan cykelparkeringen bliver brugt og kommer 

med forslag til kommende bestyrelsesmøde.  

 
4. Evt. 
Intet. 

 
 

 

 


